
 

Forum for 
Natur og Friluftsliv 
Oslo 

 

Referat styremøte i FNF Oslo 
Tid: 24.04.19, kl.16:30 -18:30 

Sted: Storgata 3, DNT Oslo og Omegn 

Tilstede:  Dag Olav Brækkan (DNT Oslo og Omegn), Inger Tveide (NJFF Oslo), 

Gunnhild Laxaa (OF), Randi Wilhelmsen (NOA), Lisa Näsholm 

(Skiforeningen), Ole Vignes (NOFOA) 

Forfall: Martin Veastad (OOF) 

 

 

Sak 12/19 

Velkommen til nye styremedlemmer: 
Dag Olav ønsker velkommen - runde rundt bordet og kort om FNF Oslo, historie og arbeid. 

VEDTAK: Adrian sender ut høringssvar fra regionreformen + styrevedtak fra FNF Nasjonalt 

sammen med protokollen. 

 

Sak 13/19 

Kort gjennomgang av referat for forrige styremøte (Vedlegg 1) 
Referat Ok. 

 

Sak 14/19 

Oppdatering fra Adrian – hovedmomenter fra arbeidshverdagen i FNF Oslo den siste 

tiden.  
Samling FNF - hovedpunkter: 

• Ragnhild på Åremål 

• Regionreform: Viken - informering om posten/saksgang og status.  

Kartlegging/verdsetting: 

• Oppstartsmøte for de siste bydelene, ferdig til høsten 

Høring vannforvaltningsplan region Glomma:   

• Plan foreløpig å sende ut påminnelse til alle organisasjonene.  

Kursaktiviteter:  

• Søknad om GIS-midler - ny runde kurs til høsten + kurs i PBL, samarbeid med FNF A og 

OOF  

• Kurs i Naturmangfoldloven 

• Kurs i politisk påvirkning 8. mai 

Friluftslivets uke:  

• Søkt midler, tidligere laget programblad - ny vri i år med infohefte. 
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Sak 15/19 

Gjennomgang/drøfting av aktuelle høringssaker: 

Holmendammen: Vedlegg 2 

VEDTAK: Adrian svarer kort, positivt – påpeke det viktigste. 

 

Detaljregulering Grefsenkollen: Vedlegg 3 

VEDTAK: Alle skriver egne uttalelser, men lage momentliste, få inn poeng fra NOA, 

skiforeningen DNT osv. sende ut oppsummering til organisasjonene. For- og ulemper.  

  

Sak 16/19 

Oppdatere Brønnøysundregisteret med nye styremedlemmer. 
 

Sak 17/19 

Sette datoer for styremøter ut året. 
17. juni 

10. september 

29. oktober 

(02. desember) 

 

Sak/18/19 

Eventuelt – innspill fra NOA v/Randi Wilhelmsen: FNF Akershus hadde punkt om frivillig vern 

på årsmøtet sitt, ønskelig at ordningen synligjøres mer for grunneiere.  

VEDTAK: Adrian sjekker med FNF Akershus hva som ble vedtatt. 

 

 

 

 

 


